

《单词百科:inhibitors是什么意思?inhibitors怎么发音?inhibitors的解释和用法》

英语单词inhibitors是什么意思?inhibitors怎么读?inhibitors怎么发音?简答网为您整理了inhibitors的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inhibitors怎么读

inhibitors的读音:[ɪn'hɪbɪtəz]

inhibitors的意思

1、禁制因素;

inhibitors的双语例句

1、Angiogenesis inhibitors prevent the tumors from creating blood vessels.

血管生成抑制剂可以阻止肿瘤生成血管.

2、Results: Angiogenesis inhibitors have brighter prospects on treatment of lung cancers.

结果: 血管生成抑制剂治疗肺癌方法可行,前景诱人.

3、Clay coats can be particularly important as inhibitors of later quartz cementation.

粘土包壳作为石英晚期胶结作用的抑制剂可能是特别重要的.

4、ANSWER: Dispersants , detergents , AW additives, EP additives, rust inhibitors.

回答:分 散剂, 清净剂, 抗磨剂, 极压剂, 防锈剂.

5、Inhibitors and promoters may affect the rate of oxidation.

抑制剂和促进剂能影响氧化速率.

6、Monoamine oxidase (MAO) inhibitors were introduced into therapy for the treatment of depression in 1957.

单胺氧化酶 (MAO) 抑制剂1957年被推荐用来治疗抑郁症.

7、Next generation Fusion inhibitors like T-20 may soon fight HIV.

下一代融合抑制物 T -20可以迅速攻击艾滋病病毒.

8、The absorption of a selective herbicide, is cell growth inhibitors.

属选择性内吸性除草剂, 是细胞生长抑制剂.

9、Experiments with mitotic inhibitors, are however, notoriously difficult to control.

然而使用核分裂抑制物的实验是非常难以控制的.

10、Inhibitors and promoters may affect the rate of oxxidution.

抑制剂和促进剂能影响氢化速率.

11、Aminosteroid is a newly discovered inhibitors of iron-dependent lipid Peroxidation (Fe-LPO).

氨基类固醇是新发现的铁依类脂质过氧化作用的抑制剂.

12、The Continued Promise of Once-Daily Regimens of RT Inhibitors.

病毒学失败方案病人的临床和免疫学结果.

13、 Many plant-borne protease inhibitors are small proteins with molecular weights under 20,000 daltons.

许多植物性蛋白酶抑制剂的分子量都在20,000道尔顿以下.

14、 Numerous drugs and medications target BATs, acting as inhibitors or substrates.

大量药物和给药方法以BAT为靶点,以底物或抑制剂的形式发挥作用.

15、 OBJECTIVE: To make a comprehensive comment on rational use of proton-pump inhibitors.

目的: 为质子泵抑制剂的合理应用作一全面的评述.

以上是简答网为您整理的inhibitors怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于inhibitors

的用法、inhibitors的释义、

inhibitors的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/inhibitors>